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Fakültemiz Kalite Komisyonu 28/01/2021 tarihinde saat 15:00’da video konferans 
yöntemi ile toplandı. 

DYS sistemi üzerinde yüklenmiş bulunan Kalite Güvencesi eğitimlerinin Kalite 
Komisyonu üyeleri tarafından izlenmesi tavsiye edildi. 

Muğla Üniversitesinin Kalite Politikası açısından amaç ve hedefleri arasında en önemli 
üç hedefinin “eğitim öğretim süreçlerinin sürekli yenilenmesi, geliştirilmesi”, “araştırma 
süreçlerinin sürekli yenilenmesi” ve “şehir ve toplum ile bütünleşme” olduğu, bu kapsamda 
Fakültemizde yapılabilecek çalışmalar ile ilgili olarak hazırlık yapılarak bir sonraki toplantıda 
görüşülmesine karar verildi. 

Akredite olan bölümlerimizin akreditasyon süreçlerinin devamlığının sağlanabilmesi 
amacıyla, Matematik Bölümü gibi Bölümlerimizin öğretim elemanı eksikliği, tüm 
bölümlerimizin ortak eksikliği olan Fakülte ofislerimizin bulunduğu binanın asansörünün 
yapılması gibi FEDEK değerlendirme raporlarında belirtilen eksikliklerin giderilmesi için 
gerekli hazırlıkların Bölümlerimizce yapılarak bir sonraki toplantıda görüşülmesine karar 
verildi. 

FEDEK değerlendirme raporları doğrultusunda güncellenen Eğitim öğretim 
müfredatlarının yeterli olduğu, başkaca bir değişikliğe gerek olmadığı, ancak derslerin 
içeriklerinin güncellenmesinin gerekebileceği ve varsa konu ile ilgili gerekli hazırlıkların 
yapılarak bir sonraki toplantıda görüşülmesine karar verildi. 

Fakültemizde verilmekte olan Eğitim-Öğretim faaliyetlerinin Dış Paydaşlarımızın 
koşulları ile entegrasyonunun sağlanabilmesi için mezunlarımız ve onların çalışma alanlarında 
olan kurum/kuruluş yetkilileri ile iletişime geçilerek alınacak geri bildirim doğrultusunda 
eğitim öğretim ile ilgili geliştirme ve yenileme çalışmalarının yapılabileceği, konunun ilerleyen 
süreçte değerlendirilmesine karar verildi. 

Fakültemiz Eğitim-Öğretim faaliyetlerinin kalitesinin arttırılmasında İdari ve Temizlik 
Personelimizin niteliğinin de çok önemli olduğu noktasında Komisyonumuzca görüş birliğine 
varılmış olduğundan, mevcut idari personelimizin niteliğinin iyileştirilebilmesi hususunda 
Dekanlığımızın Rektörlük Yönetimi ile iletişime geçmesinin tavsiye edilmesine karar verildi. 

Bölümlerimizin güçlü ve zayıf yanları ile ilgili yapılacak değerlendirmeler için hazırlık 
yapılarak bir sonraki toplantıda görüşülmesine karar verildi. 

 

 


